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Abstract (en)
[origin: WO2021239919A1] The invention relates to a method for hardening a sheet or strip made of an aluminum alloy of the 6xxx row and to a
sheet or strip produced using said method. In order to accelerate the hardening method, a multistage thermal treatment is proposed which includes
a process of maintaining a second holding temperature (T2) ranging from 150 to 250 °C for a second holding time (h2) and a subsequent second
accelerated cooling process, wherein the second holding process together with the subsequent second accelerated cooling process interrupts the
first holding process multiple times, thereby dividing the first holding process into holding stages, in each case at a first holding temperature (T1)
ranging from 60 to 140°C and for a first holding time interval (h1a, h1b, h1c, h1d, h1e) which lasts longer than the second holding time (h2).

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Aushärten eines Blechs oder Bands aus einer Aluminiumlegierung der 6xxx Reihe und ein dadurch hergestelltes
Blech oder Band beschrieben. Um das Verfahren zum Aushärten zu beschleunigen wird eine mehrstufige Wärmebehandlung vorgeschlagen, die
ein zweites Halten auf einer zweiten Haltetemperatur (T2) im Bereich von 150 bis 250 °C während einer zweiten Haltezeit (h2) sowie ein daran
anschließendes, zweites beschleunigtes Abkühlen umfasst, wobei das zweite Halten mit anschließendem zweiten beschleunigtem Abkühlen das
erste Halten mehrmals unterbricht und dieses erste Halten dadurch in Halteabschnitte, jeweils auf einer ersten Haltetemperatur (T1) im Bereich von
60 bis 140 °C und während einem ersten Haltezeitabschnitt (h1a, h1b, h1c, h1d, h1e), der länger als die zweite Haltezeit (h2) andauert, teilt.
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